
Protokoll för Föreningen Södermanlands Ornitologers årsmöte 2023-03-22

Plats: Studiefrämjandet, Strängnäs. Antal deltagare: 9.

§1. Godkännande av dagordningen

Styrelsens ordförande Ingvar Jansson öppnar mötet och dagordningen godkändes.

§2. Val av mötesordförande och sekreterare

Till mötesordförande valdes Staffan Karlsson och till sekreterare valdes Anton Johansson.

§3. Val av två justeringsmän

Till justeringsmän valdes Jan Sjöstedt och Eva Olofsson.

§4. Fråga om mötets behöriga utlysande

Kallelse utsänd till lokalföreningarna och upplagd på FSO:s hemsida i god tid 14 dagar innan

själva mötet. Mötet ansåg att årsmötet var behörigt utlyst.

§5. Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2022

Ingvar Jansson kommenterade FSO:s verksamhetsberättelse för år 2022. Utskrifter fanns

även tillgängliga för mötesdeltagarna. Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till

handlingarna med tillägg att antalet familjemedlemmar kommer att läggas till i

verksamhetsberättelsen.

§6. Bokslut för verksamhetsåret 2022

Revisor Staffan Karlsson redovisade och kommenterade det ekonomiska resultatet för FSO

för år 2022. Föreningen redovisade ett resultat på + 31 647,97 SEK och en utgående balans

för verksamhetsåret på 218 016,16 SEK. Som komplettering kan nämnas att FSO har fått 15

000 SEK från Studiefrämjandet för höstmötet, detta kommer dock i räkenskapen för nästa år.

Resultat- och balansräkningen godkändes av årsmötet och lades till handlingarna.

§7. Revisionsberättelsen 2022

Revisionsberättelsen lästes upp av revisor Staffan Karlsson. Revisorerna tillstyrker att

balansrapporten stämmer och anser att styrelsen kan ges ansvarsfrihet för verksamhetsåret

2022.

§8 Fastställande av resultat- och balansräkningen 2022

Årsmötet fastställde resultat- och balansräkningen för år 2022.
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§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022

Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.

§10. Val av ordförande och ledamöter 2023

Följande val beslutades av årsmötet:

● Ordförande: Ingvar Jansson, Nyköping, omval 1 år.

Omvalda av årsmötet 2023 för 2 år fram till årsmötet 2025:

● Ledamot: Anton Johansson, Nyköping.

● Ledamot: Beje Aronsson, Strängnäs.

Notering är att Jan-Eric Hägerroth har slutat som ordinarie ledamot i styrelsen.

§11. Val av revisorer och revisorssuppleant 2023

Följande omval beslutades av årsmötet för 1 år fram till årsmötet 2024:

● Revisor: Staffan Karlsson, Nyköping (sammankallande).

● Revisor: Steffan Kluge, Malmköping.

Platsen som revisorssuppleant står fortsatt vakant.

§12. Val av valberedning 2023

Årsmötet valde styrelsen till att utgöra valberedning för år 2023:

● Ingvar Jansson, Nyköping (Tärnan).

● Anton Johansson, Nyköping (Tärnan).

● Eva Olofsson, Eskilstuna (OKE).

● Leif Carlsson, Eskilstuna (OKE).

● Monica Ström, Katrineholm (KVO).

● Beje Aronsson, Strängnäs (SOK).

§13. Medlemsavgifter 2024

Årsmötet beslöt att medlemsavgiften för år 2024 ska förbli oförändrad på 35 SEK och att

avgiften för familjemedlemmar också ska förbli oförändrad på 5 SEK.
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§14. Övriga frågor

a) Gällande ringmärkningsverksamheten på Hartsö-Enskär så har Janne Oldebring

tidigare meddelat att verksamheten för kommande säsong kommer att bedrivas

under minst fem och eventuellt sex veckor. Minimikravet är fem veckor

standardiserat. Kostnaden för transporter har ökat då skiftena på ön numera görs två

gånger i veckan. Framöver kommer troligen transporterna att skötas av

arrendatorerna på Rågö och Hartsö. Gällande finansiering så sker det för tillfället

ingen holktillverkning för försäljning. Gunilla från SOK kommer att höra med en lokal

holktillverkare från Strängnäs ifall han kan ta över holktillverkningen. Eventuellt att

försäljning kan göras till Nyköpings kommun som planerar uppsättning runt Linudden.

b) Medlemmarna i Rrk presenterades.

c) Verksamheten gällande årsboken presenterades. Ekonomin balanserar på gränsen för

årsboken och kostnaden för porto har ökat. Det är ej klart ifall vi får ekonomiskt

bidrag för årsboken från Länsstyrelsen i år. Ett alternativ framöver är att innehållet

minskas ned med cirka 20 sidor, vilket dock inte kommer att påverka kostnaden

nämnvärt. Ett annat alternativ är att lokalföreningarna ansvarar mer för

distributionen själva. För år 2023 så kommer dock allting att ske likt tidigare år.

----------------------------------------------- -----------------------------------------------

Staffan Karlsson, mötesordförande Anton Johansson, sekreterare

----------------------------------------------- -----------------------------------------------

Eva Olofsson, justerare Jan Sjöstedt, justerare
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